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فیلمآهسردرابیشتریکدرامروانشناختیمیدانیدیایک
دراماجتماعی؟

 فیلم به یک معضل اجتماعی یعنی قتل های خانوادگی یا ناموسی 
می پردازد که شدیدترین نوع خشونت علیه زنان است. بنابراین بیشتر 
یک فیلم اجتماعی است، اما اعتقاد دارم که مایه های روانشناختی نیز 
دارد. در شخصیت پردازی کاراکترها نکاتی را لحاظ کردم که به ابعاد 
تاثیرات روانی این معضلات می پردازد. مثلًا مرد جوانی که در ســن 
کودکی این اتفاق برایش افتاده بــا چه تاثیراتی بر زندگی اش مواجهه 
اســت او درگیری هایی دارد که برایش حل نمی شود و دیگر یک فرد 
عادی محسوب نمی شود. مسئله ای که فیلم مطرح می کند این است 
که برخی از اتفاقاتی که می افتند و جرایمی که صورت می گیرند آنقدر 
دامنه گسترده ای دارند که ممکن است زندگی تعداد زیادی از انسان ها 
را که به ظاهر فرعی هم هستند تا سال های سال تحت شعاع قرار دهند.   

ریتمفیلمرابراساسچهمولفهاییانتخابکردید؟
 ضرورت ها و مناســبات قصه ایجاب می کرد که ما چنین ریتمی 
داشته باشیم.  این فیلم قصه همراهی یک پدر و پسر و عدم ارتباط میان 
آنهاست.  لحظات خالی و سکوت زیادی میان آنها داریم بنابراین به این 
فضای خالی و این سکوت ها نیاز داشتیم. یک  بخشی از آن هم به سلیقه 
خود من برمی گردد. فیلم هایی را دوست دارم که  در روایت دچار شتاب 
زدگی نمی شوند، داستانشان را خیلی آرام و با طمأنینه تعریف می کنند 
و اجازه می دهند لحظاتی برای ته نشــین شدن آنچه به مخاطب ارائه 

می دهند که برای تفکر و تعمق مخاطب است شکل بگیرد.
 

اصلغافلگیریدرفیلمچقدربرایتانمهماست؟
 در واقع من اصلًا به غافلگیری فکر نکردم. همانطور که دیدید من 
در اولین پلان فرجام شخصیت را نشــان دادم البته که به هر حال در 
طراحی قصه دوست داشتم که تعلیقی ایجاد کنم، اینکه چه اتفاقی این 
دو نفر را به چنین پایانی می رساند. آنچه بیشتر برای من اهمیت داشت 
تقسیم اطلاعات بود. اصولاً در امر فیلمنامه نویسی برایم مهم است که 
چه اطلاعاتی را کی و کجا بدهم. با توجه به فرم این فیلم تلاش کردم 
که در بزنگاه های مختلف اطلاعاتی که مخاطب نیاز دارد را به اقتضای 
قصه به او بدهیم و این بزنگاه ها کم کم قصه و پازل شناخت شخصیت 

را کامل می کنند.
 

ایدهاولیهاینفیلمنامهچگونهشکلگرفت
 بیشتر فعالیت من در این سال ها در سینما فیلمنامه نویسی بوده و به 
نوعی حرفه اصلی ام بوده. به عنوان یک فیلمنامه نویس ایده هایی را مدام 
به شکل های مختلف در ذهن دارم و قبل از »آه سرد« هم فیلمنامه ای 
داشتم که به ارتباط یک پدر و پسر می پرداخت. اصولاً این رابطه برایم 

گفت و گوی صبا با عوامل فیلم سینمایی آه سرد
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